
    Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Krivej č. 5  zvolaného v zmysle zákona č.369/1990 

Zb. o obecnom zriadení, konaného dňa  22.9.2011  o 18.00 hod. v kancelárii starostu obce. 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

Celkový počet poslancov OZ  7 

Počet prítomných poslancov   5 

Prítomní: Peter Džubek,   starosta obce 

  Habovštiak Juraj Ing.,  zástupca starostu 

Baláž Juraj,   Baranček Pavol, 

Stanček Tibor     Kravský Jozef.   

Neprítomní:  Bc. Juraj Leginus, Ing. Chmelár Jozef, ospravedlnení. 

Ďalší prítomní: Grilusová Monika, kontrolór obce,  

Havrilová Rozália, ekonómka OcÚ,  

 

K bodu 1 – Otvorenie: 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Krivej otvoril a viedol starosta obce Peter Džubek.  

Starosta konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov je prítomných 5 t.j. nadpolovičná 

väčšina, na základe čoho je obecné zastupiteľstvo uznášania schopné.  

Za overovateľov zápisnice určil poslancov: Pavol Baranček a Ing. Juraj Habovštiak, písaním 

zápisnice poveril ekonómku OcÚ Rozáliu Havrilovú. 

Po tomto  oboznámil prítomných s programom zasadnutia a dal návrh na jeho schválenie. 

Poslanci s týmto návrhom súhlasili a program bol jednomyselne schválený. 

P r o g r a m   j e d n a n i a :   

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Kontrola plnenia uznesení. 

3. Všeobecne záväzné nariadenie o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 

dieťa MŠ so sídlom na území obce Krivá. 

4. IBV Skalický vŕšok – pokračovanie prác.  

5. Rôzne: žiadosť stolnotenisový oddiel – príspevok, pošta a iné. 

6. Diskusia. 

7. Schválenie uznesenia. 

8. Záver. 

 

K bodu 2 – Kontrola plnenia uznesení: 

Starosta obce konštatoval, že na minulom zasadnutí OZ nebolo prijaté žiadne uznesenie 

v ukladacej časti. 

 

K bodu 3 – Všeobecne záväzné nariadenie o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 

na dieťa MŠ so sídlom na území obce Krivá: 

Ekonómka obce prečítala znenie návrhu VZN aj s prílohou č. 1, na základe ktorého je 

stanovená dotácia na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ vo výške 2010 € na jedno dieťa pre rok 

2012. Taktiež vysvetlila spôsob výpočtu dotácie podľa počtu detí v MŠ.  

Poslanci nemali žiadne pripomienky ani výhrady k predloženému návrhu a preto starosta obce 

dal o návrhu VZN o určení výšky dotácie pre MŠ pre rok 2012 hlasovať: 
Počet  poslancov OZ  7 poslancov OZ 

Prítomných             5 poslancov OZ 

Za prijaté uznesenie  5 poslancov OZ 

Proti prijatiu uznesenia  0 poslancov OZ 

Zdržal sa hlasovania  0 poslancov OZ 



Starosta obce konštatoval, že „Všeobecne záväzné nariadenie o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa MŠ so sídlom na území obce Krivá“ je jednomyseľne schválené.  

 

K bodu 4 – IBV Skalický vŕšok – pokračovanie prác: 

Kúpna zmluva na výkup miestnej komunikácie IBV Skalický vŕšok je na Správe katastra 

a doteraz nebola odvkladovaná čo má za následok že obec nemôže požiadať o vyňatie 

z pôdneho fondu. 

Inžinierske siete - dojednané je domeranie kanalizácie, zameraná je voda a celý rozvod, po 

prevzatí stavieb OVS sa môže vydávať súhlas na zapojenie vodovodnej prípojky.     

 

K bodu 5 – Rôzne: žiadosť stolnotenisový oddiel – príspevok, pošta a iné: 
Starosta informoval: 

- Novovybudovaný je vchod do kultúrneho domu, ktorý bol úplne rozpadnutý. 

- Bola prevedená úprava miestnych komunikácií v „krivom“, zabetónované boli výtlky, 

aby bola MK lepšie prechodná.  

- Materská škola – na základe výberového konania bola vymenovaná nová riaditeľka p. 

Sojčáková, ktorá nastúpila do zamestnania 1.8.2011. Na základe toho obec znižuje 

stav pedagogických zamestnancov o jednu učiteľku. 

- Janota Stanislav robí prístrešok na pieskovisko vo dvore materskej školy. 

- V základnej škole boli vymenené ďalšie okná, teraz sú v celej budove už eurokná 

a dvoje eurodverí. Cez prázdniny bola vymaľovaná chodba a riaditeľňa, vymenená 

podlaha v riaditeľni. V ZŠ boli vytvorené dve triedy, pretože od 1.9.2011 sú len 2 

prváčky a celkový počet žiakov klesol na 33. 

- Stolnotenisový oddiel predložil rozpočet výdavkov na sezónu 2011-2012. Poslanci 

obecného zastupiteľstva po diskusii rozhodli, že stolnotenisovému oddielu  budú 

poskytnuté finančné prostriedky takto: na prevádzkové náklady vo forme úhrady 

faktúr za spotrebu plynu pri vykurovaní kultúrneho domu, spotrebu elektrickej energie 

v kultúrnom dome a spotrebu pohonných hmôt na dopravu obecným osobným 

motorovým vozidlom vo výške 1200 € a na iné náklady (prihlášky, dresy a materiál) 

formou dokladov o úhrade vo výške 500 €.  

Stanček Tibor – treba upraviť parkety v kultúrnom dome, mohli by to urobiť členovia 

stolnotenisového oddielu. 

Ing. Habovštiak Juraj – bola dohoda, že obec bude podporovať šport – detí, mládež, 

toho športovca, ktorý je zárobkovo činný, obec nebude dotovať. 

Poslanci navrhli, aby sa stretla komisia športu a starosta s vedením stolnotenisového 

oddielu a oboznámila ich so závermi uznesenia obecného zastupiteľstva.  

- Obec odpredala šrotový bielorus a nefunkčné požiarne vozidlo za cenu 1645 €. 

Obec má staré osobné vozidlá Felícia červená a biela. Poslanci navrhli, aby sa predali 

a vyradili z majetku. Ponuka je za jedno vozidlo 200 €, ak dá niekto viac, vyhrá lepšia 

ponuka, ak sa nenájde kupec, ponúkne sa predaj  mimo obce. 

- Na deň 23.10.2011 obec pripravuje „Deň úcty starším“ o 15.00 hod. v kultúrnom 

dome. ZŠ a MŠ pripravia kultúrny program a starosta zabezpečí hudobný program. 

Pre starších nad 70 rokov obec venuje finančnú pozornosť, všetkým zúčastneným 

starším a dôchodcom obec zabezpečí občerstvenie. 

- Starosta sa zúčastnil na stretnutí starostov dolnej Oravy so zástupcom ministra 

dopravy – o výstavbe R3. Starosta prečítal zápis o stretnutí.  

- Obec dostala od Povodia Váhu povolenie na ťažbu štrku, ktorý je uskladnený 

a pripravený pre potreby stavby miestnej komunikácie na IBV Skalický vŕšok. 

Zástupcovia Povodia Váhu so starostom vykonali aj obhliadku potoka a prisľúbili 

pomoc pri vybagrovaní koryta v časti od mosta hlavnej cesty smerom nadol.  



 

K bodu 7 – diskusia: 
Baranček Pavol – brehy potoka sú v lete zarastené. Treba do kosenia zapojiť aj mladých ľudí.  

12.11.2011 školský ples rodičov a priateľov školy. V obci sú hrdzavé rozhlasy. Starosta 

informoval, že obec každoročne žiada  MF SR o dotáciu na údržbu obecného rozhlasu. Ak 

obec nedostane dotáciu, budeme uvažovať o údržbe rozhlasu z vlastných prostriedkov. 

Na novej ulici IBV Záholičie svieti verejné osvetlenie celý deň. Tibor Stanček prisľúbil, že to 

zajtra opraví, lebo je poškodený spínač.  

Baláž Juraj – svetlá na verejnom osvetlení v „krivom“ sú poruchové. Autobusové zastávky -  

ako ďalej s ich údržbou. Po krátkej diskusii sa poslanci dohodli, že urobia brigádu dňa 

8.10.2011 a vykonajú výmenu plechov za nové a náter konštrukcie. 

 

K bodu 8 – Schválenie uznesenia: 

Zapisovateľka prečítala návrh na uznesenie a nakoľko k návrhu neboli žiadne pripomienky 

ani doplňujúce návrhy, starosta obce nechal o uznesení hlasovať. Za návrh uznesenia 

hlasovali všetci prítomní poslanci a to nasledovne:     
Počet poslancov   7 

Prítomných poslancov  5  

Za predložený návrh hlasovalo 5 

Proti návrhu hlasovalo  0 

Zdržal sa hlasovania  0 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie OZ č. 5 bolo jednomyseľne schválené. 

 

K bodu 9 – Záver: 
V závere sa starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a 5. zasadnutie    

obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

 

       Peter  D ž u b e k 

           starosta obce 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia: 

Baranček Pavol 

Ing. Habovštiak Juraj 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                   U Z N E S E N I E 
  zo zasadnutia obecného zastupiteľstva č. 5, ktoré sa konalo dňa  22. 9. 2011.  

 

 
Obecné zastupiteľstvo v Krivej 
 

 

I.  B e r i e   n a   v e d o m i e: 

 

a/ Informáciu o pokračovaní prác – výkup pozemkov pod miestnu komunikáciu  

  IBV Skalický vŕšok a ďalšie práce. 

 b/ Informáciu o došlých písomnostiach. 

 

 

II. Schvaľuje: 

  

a/ Všeobecne záväzné nariadenie o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 

dieťa MŠ so sídlom na území obce Krivá a príloha č. 1. 

b/ Podporu stolnotenisovému oddielu v Krivej takto: na prevádzkové náklady vo 

forme úhrady faktúr za spotrebu plynu pri vykurovaní kultúrneho domu, 

spotrebu elektrickej energie v kultúrnom dome a spotrebu pohonných hmôt na 

dopravu obecným osobným motorovým vozidlom vo výške 1200 € a na iné 

náklady (prihlášky, dresy a materiál) formou predloženia dokladov o úhrade vo 

výške 500 €.  

 

 

III. Ukladá: 

 

a/ Ponúknuť na odpredaj staré osobné vozidlá Felícia červená a biela. Ponuka je 

predať jedno vozidlo za 200 €, ak dá niekto viac, vyhrá lepšia ponuka, ak sa 

nenájde kupec, ponúkne sa predaj  mimo obce. 

 

 

 
Hlasovanie o prijatí uznesenia: 

Počet  poslancov OZ  7 poslancov OZ 

Prítomných             5 poslancov OZ 

Za prijaté uznesenie  5 poslancov OZ 

Proti prijatiu uznesenia  0 poslancov OZ 

Zdržal sa hlasovania  0 poslancov OZ 

 

 

 

  

       Peter   D ž u b e k 

            starosta obce  

 

Overovatelia: 

Baranček Pavol 

Ing. Habovštiak Juraj 

 


